

英皇書院

香港 般咸道 六十三號A
電話：二五四七 〇三一〇
傳真：二五四〇 六九〇八



KING'S COLLEGE

63A, BONHAM ROAD
HONG KONG
TEL : 2547 0310
FAX : 2540 6908

英皇書院「中一自行收生」簡介會

為了讓小六學生及其家長認識本校的辦學理念、學校設施、學生表現、中一自行分配學位的申請方法及收生準則，將於本校禮堂舉行「中一自行收生」簡介會，詳情如下：

- 對象：**應屆小六學生及其家長
- 日期及時間：**二零二五年十一月二十九日(星期六) 上午九時三十分至十一時三十分
- 名額及形式：**名額有限，先到先得，額滿即止。簡介會以廣東話講解。
- 地點：**本校禮堂(若禮堂滿座，將安排到課室觀看直播)
- 程序：**
一、學校簡介
二、教與學及課外活動的特色
三、中一自行收生準則及程序
四、答問時間
- 報名手續：**請於二零二五年十一月三日(星期一)起於以下連結填妥登記表格：
[由於報名反應熱烈，已額滿，感謝家長支持。未能成功報名的家長，請於12月瀏覽本校網頁內的收生資訊。](#)
- 成功報名通知：**確認信將於二零二五年十一月二十四日(星期一)至二十八日(星期五)透過電郵發放予成功報名之參加者。
- 注意事項：**
1. 參加者必須持有確認信才可入場。不設現場即時報名。
2. 每參加者單位人數最多為3人。
3. 由於名額有限，如獲確認信之參加者未能出席，敬請盡早通知本校。
4. 是次簡介會不設網上公開直播，也禁止錄影或錄音，多謝合作。

如有任何查詢或疑問，歡迎致電校務處(2547 0310)與梁小姐聯絡。

二零二五年十一月三日

英皇書院

香港 般咸道 六十三號A
電話：二五四七 〇三一〇
傳真：二五四〇 六九〇八



KING'S COLLEGE

63A, BONHAM ROAD
HONG KONG
TEL : 2547 0310
FAX : 2540 6908

King's College – Briefing Session on “S1 Discretionary Places Admission”

A briefing session on “*S1 Discretionary Places Admission*” for Primary 6 students and their parents will be held to introduce our School’s mission, facilities, student performance, application procedures and admission criteria for S.1 discretionary places. The details are as follows:

Target:	Primary 6 students and their parents
Date and Time:	29 th November, 2025 (Saturday), 9:30 a.m. to 11:30 a.m.
Quota and Format:	Seats are limited. First come, first served until full. The briefing session will be conducted in Cantonese.
Venue:	School Hall (Participants will view the live broadcast in a designated classroom if there are no available seats in the School Hall)
Agenda:	(1) Brief introduction of King’s College (2) Highlights of teaching and learning, extra-curricular activities (3) Admission criteria and procedures for application of S.1 Discretionary Places (4) Q&A
Registration Method:	Please fill in and submit the registration form via the following link starting from 3 rd November 2025 (Monday) Due to an overwhelming response, registration is now full. Thank you to all parents for your support. Parents who were unable to register successfully are advised to visit our school website in December for admissions information.
Successful Registration:	The Letter of Confirmation will be sent through email from 24 th November, 2025 (Monday) to 28 th November, 2025 (Friday)
Remarks:	1. Visitors can enter our School only if the Letter of Confirmation is presented. On-site registration will not be provided. 2. A maximum of 3 seats can be requested. 3. Please contact us in advance if you cannot attend the briefing session since places are limited. 4. No online public broadcast will be provided. Please note that video-taking or recording is prohibited throughout the talk. Thank you for your cooperation.

If you have any enquiries, please contact Ms. Leung at 2547 0310.

3rd November, 2025